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Zápis z 28. zasedání Akademického senátu 

konaného 21. 10. 2020 od 14.00 hodin online v místnosti programu Skype pro firmy 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, Fecske Peter, dr. Hošťálková 
Anna, Mgr. Jakubec Pavel, Jan Tomáš, Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera 
Radim, dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, Mišík Jakub, Bc. 
Ocelková Anna, Reguli Adam, doc. Siatka Tomáš, Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor, 
dr. Šnejdrová Eva, Vlachová Kristýna, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Štaud František, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh 
Jaroslav, prof. Doležal Martin, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: doc. Hronek Miloslav, dr. Matouš Petr, Ing. Klik Stanislav, JUDr. Župčanová Jana 
 
Omluveni: prof. Solich Petr 

 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech na FaF 

UK pro akademický rok 2021/2022 

6. Různé 

 
 
1. Zahájení 
 
28. zasedání AS FaF UK zahájila předsedkyně AS FaF UK PhDr. Zděnka. Kudláčková, Ph.D., 

ve 14.00 hodin. Přivítala vedení fakulty, senátory a pozvané hosty. Skrutátory byli určeni a 
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tichým souhlasem schváleni místopředseda AS FaF UK doc. Kučera a senátor Tomáš Jan. Paní 

předsedkyně předala slovo předsedovi volební komise Jakubu Mišíkovi, aby sdělil výsledek 

doplňovacích voleb do studentského sboru pro funkční období 1. 2. 2018 – 31. 1. 2021. Ten 

přiblížil celý průběh voleb a následný výsledek. Z voleb vzešli dva noví senátoři – Peter Fecske 

a Bc. Anna Ocelková a dále tři náhradníci: Filip Bařinka, Jan Rataj a Jiří Pchálek. Zápis 

z doplňovacích voleb je uložen v archivu Akademického senátu FaF. Následně předsedkyně 

senátu dr. Kudláčková jmenovitě vyzvala všechny senátory, aby potvrdili svou účast na tomto 

zasedání a po kontrole prezenční listiny zopakovala předem zaslaná pravidla k tomuto online 

zasedání. Paní předsedkyně také přivítala nově zvolené senátory a popřála jim hodně úspěchů 

do jejich mandátu. Akademický senát byl usnášeníschopný ve všech projednávaných bodech 

programu. Průběh zasedání senátu zapsala místopředsedkyně AS FaF UK Eliška Voříšková 

společně se senátorkou Mgr. Ivetou Szakošovou. 

 
2. Schválení programu 

 
Senátoři s předstihem obdrželi pozvánku, program zasedání AS FaF UK a příslušné podkladové 
materiály. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo ze senátorů 
nepožádal o doplnění programu, proto předsedkyně vyzvala senátory k hlasování o jeho 
schválení. 
Hlasování: 22-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 28. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• MEPHARED 2 – velký evropský projekt: 
Dokumenty pro územní řízení byly podány na stavební úřad, chybí pouze smlouva 
s GasNet, s.r.o., projednaná a schválená per rollam AS FaF 8. – 14. 10. 2020, kterou 
společnost s odvoláním na koronavirus v tuto chvíli odmítla podepsat. 

o Finanční prostředky pro M2 – děkanát fakulty zasílal žádost na RUK o čerpání 
mimořádného příspěvků z fondu Mikuláš na přípravnou fázi projektu M2, RUK 
se nevyjádřil. Bylo požádáno znovu v červnu, opět bez odezvy. Tento měsíc 
proběhla výzva na všechny fakulty, aby žádaly o příspěvky, FaF tedy požádala 
znovu, stejně jako LFHK. Pan děkan vyzval senátory z AS UK a členy Ekonomické 
komise AS UK o součinnost a podporu žádosti hradeckých fakult. 

• Pajkrova Flošna – 2. 10. 2020 proběhlo na ZLR setkání mezi hradeckými fakultami. 
Účastnil se ho i nový kvestor UK JUDr. Tomáš Horáček, Ph.D., a vyslovil projektu 
podporu s přislíbením finanční pomoci ze strany UK týkající se provozování objektu. 

• COVID – hybridní podzim: 
V současné době veškerá výuka kromě praktických cvičení přešla do online podoby. 
Z vlastní iniciativy děkanát fakulty provádí trasování studentů a vyučujících, kteří byli 
přítomni na prezenční výuce na fakultě a došlo u nich k setkání s osobou, která byla 
pozitivně testovaná na COVID-19. Prezenční výuka pro tyto skupiny studentů a 
vyučujících je přerušena na 10 dní, případně je tato lhůta prodloužena dle potřeby. 
V tuto chvíli probíhá příprava databáze pozitivních studentů a studentů, kteří jsou 
na základě rozhodnutí děkana vyloučeni z výuky z důvodu COVID-19. 
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• Na základě dnešního opatření vlády se pro výuku na farmaceutické fakultě nic nemění.  
 
Dotaz a odpověď: 
dr. Hošťálková položila dotaz kolik zaměstnanců je momentálně nemocných nebo 
v karanténě. 
prof. Šimůnek odpověděl, že se jedná o 7 zaměstnanců pozitivních a 2 zaměstnance, kteří byli 
od začátku září pozitivní, ale již skončili karanténu. Další zaměstnanci nemají oficiální 
karanténu, ale setkali se s COVID pozitivní osobou a jsou preventivně posláni na home office. 
 
doc. Šatínský sdělil, že si myslí, že je dobré, že je vytvořena databáze studentů, a chválí práci 
všech, kteří na tom pracují. Dále se zeptal, jak se má chovat vedoucí katedry ohledně 
oznámení COVID pozitivní osoby na katedře. 
prof. Šimůnek odpověděl, že má být postupováno individuálně, ale doporučil vždy postoupit 
pracovníka na HO. Obecné pravidlo ale neexistuje, ale všichni by měli dodržovat Opatření 
děkana č. 10/2020 k prevenci šíření koronaviru.  
 
Místopředsedkyně Voříšková se zeptala, kolik studentů je momentálně hlášených pozitivních. 
prof. Šimůnek sdělil, že se jedná o 7 pozitivních pregraduálních studentů a v karanténě je 
oficiálně nahlášených 13 studentů.  
 
Ing. Vlčková doplnila informace pana děkana na otázku doc. Šatínského. Tato věc byla řešena 
s Ing. Navrátilovou a KHS – pokud si vedoucí katedry neví rady, je dobré se obrátit přímo 
na KHS a zkonzultovat případ od případu. Dále paní tajemnice zdůraznila, že 
ve zmiňované databázi nebudou uvedená konkrétní jména – databáze bude obsahovat pouze 
předměty, které navštívil někdo COVID pozitivní a případně číslo skupiny a ročník. Paní 
tajemnice také vyzvala senátory, aby si vyučující nerozesílali mezi sebou data o tom, jaká 
konkrétní osoba je pozitivní. 
 
Jakub Mišík doplnil z osobních zkušeností z KHS, že nerizikový kontakt je kontakt s pozitivním 
člověkem do 15 minut na vzdálenost nejméně 2 m, kdy obě osoby mají roušku. Vše ostatní je 
bráno jako rizikový kontakt. 
prof. Šimůnek poprosil, aby rizikové kontakty byly posílány paní Ing. Vlčkové, která je 
koordinátorkou pro COVID.  
 
Mgr. Jakubec se zeptal, zda by nebylo vhodné vydat doporučení fakulty k používání aplikace 
eRouška.  
prof. Šimůnek sdělil, že vedení může vydat doporučení nainstalování aplikace E-rouška svým 
studentům a zaměstnancům, ale nemůže a nechce to určit povinně. 
 
Místopředsedkyně Voříšková se dotázala, zda k tabulce budou mít přístup i studenti. 
prof. Šimůnek sdělil, že to bude databáze pouze pro vyučující. 
Ing. Vlčková řekla, že přístup do databáze budou mít pouze zaměstnanci, aby měli informaci, 
jaká výuka se ruší. Dotčená skupina studentů dostane informaci mailem, že se jejich praktika 
nebudou minimálně následujících 10 dní konat. 
 
 
prof. Štaud: 

Studijní záležitosti /Farmacie/ 
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• Dle akreditace je ukončení výuky možné pouze v případech, které jsou brány jako 
nevyhnutelné vnější okolnosti. Vedení fakulty nemá pravomoc ukončit praktickou 
výuku z důvodu možnosti odebrání akreditace fakultě NAÚ. 

• Náhradní termíny promocí jsou diskutovány na RUK. Aktuálně se jedná o období 
leden–duben 2021. Studenti si již teď mohou vyzvednout diplomy, ale jakmile to 
situace umožní, budou si je moci znovu převzít v Karolinu.  

• Náhradní termíny SZZK budou diskutovány na pondělím kolegiu.  

• Na posledním kolegiu byli požádáni vedoucí kateder, aby všem studentům poskytli 
informace a materiály pro výuku. Eliška Voříšková byla požádána jako zástupkyně 
studentů a Studijní komise AS FaF, aby zjistila, jak toto probíhá. 

 
Dotaz a odpověď: 
Eliška Voříšková nastínila, že dotazník pro studenty je připraven a čeká na odeslání. Výsledky 
budou zaslány proděkanům, aby měli příležitost sami vyhodnotit sebraná data. 
prof. Štaud poděkoval za realizaci.  
 
 
prof. Nachtigal: 

Studijní záležitosti /LDZ, studium v angličtině, zahraniční výuka/ 

• Věci týkající se studia již byly řečené a platí i pro studijní programy LDZ, BLDZ. 

• V bakalářském studiu není zatím nikdo nakažený nahlášený. V magisterském studiu je 
první nahlášený pozitivní. 

• Počty studentů studujících v AJ 
o 1. ročník 59 celkem (z toho 2 opakující) 

o 2. ročník 27 ISP (z toho 13 v prvním ročníku ISP), 11 řádně studujících 

o 3. ročník 13 studentů 

o 4. ročník 10 studentů – 2 na Krétě, 8 v HK (z toho 1 ISP) 

o 5. ročník 5 studentů – 2 v HK, 3 na Krétě 

• Dochází ke spojování zahraničních studentů se SČSF – studentští ambasadoři se snaží 
maximálně pomoct novým studentům, byly vytvořeny různé guidelines, což je pokrok 
v komunikaci mezi nově nastupujícími studenty a stálými studenty. 

 
 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Postgraduální studenti nemohou učit a pomáhat na praktikách, mohou se však 
účastnit vlastní praktické výuky při přípravě své disertace. Vedoucí kateder sepsali 
seznam nepostradatelných PGS, se kterými bude uzavřena pracovní smlouva a budou 
při výuce praktik vedení jako zaměstnanci. Ostatní PGS mají zákaz pobytu na fakultě, 
viz předchozí zprávy. 

• Školení z GAUK a jak je podávat – do 4. 11. je termín pro odevzdávání projektů. 
Zároveň se blíží uzávěrka START projektu do 24. 10.  
o Problém mezi hlavním ředitelstvím projektu GAUK a START. Pokud bude hlavní 

navrhovatel STARTu zároveň hlavní řešitel GAUKu – bude si moct vybrat pouze 
jeden z nich. Běžící projekt GAUK nebude moct převést na spoluřešitele. GAUK 
bude ukončen, nebo START nebude zahájen. 

• Do PGS studia se přihlásilo 31 nových studentů. 

• Vědecká činnost 
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Proběhl online meeting se členy evaluačních panelů hodnocení. Účastníci pohovorů 
z toho mají dobrý pocit. Jsou připravovány závěrečné zprávy, které by měly fakultě 
přidělit konečnou známku. 

 
Dotaz a odpověď: 
Předsedkyně Kudláčková položila dotaz, čeho se týká jeho dobrý pocit. 
doc. Roh odpověděl, že dle sdělení hodnotící komise si oproti ostatním fakultám naše fakulta 
ve výstupu vedla lépe než ostatní fakulty. 
 
Mgr. Kostelanský se zeptal, jak to bude s PGS studenty, kteří mají pracovní smlouvu s fakultou. 
doc. Roh odpověděl, že to je nejlepší řešení, jelikož daní studenti jsou zaměstnanci, chodí 
na fakultu do zaměstnání, a proto je jejich přítomnost na fakultě v pořádku, i když nemají 
praktika, a nemusí se sepisovat žádná další smlouva. 
 
 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Apel na opatrnost všech. Připomenutí OD č. 10/2020 
o V současnosti je poptávána vakcína na chřipku. Pokud se ji podaří sehnat, tak 

paní dr. Hošková bude zaměstnance očkovat ve své ordinaci. Vakcína by měla 
být dostupná v polovině listopadu. 

• Opatření proti šíření onemocnění COVID-19 
o Respirátory budou poskytovány na náklady fakulty všem vyučujícím a dalšímu 

pomocnému personálu, který přichází do styku se studenty během 
pedagogické činnosti.  

o Od minulé středy jsou prostory fakulty zpřístupněny pouze držitelům 
zaměstnanecké nebo studentské karty. 

o Omezení provozu pracovišť děkanátu: 
Studijní oddělení funguje online 
Vědecké oddělení má omezeny úřední hodiny, případně funguje online 
Kantýna bude otevřena v čase 8-13 hod 
Sklad chemikálií a kancelářských potřeb je stále v provozu 

• Vyskytne-li se u zaměstnance fakulty COVID 19, je poslán na home office viz Opatření 
rektora UK č. 14/2020 (umožní-li to jeho práce) nebo je to bráno jako překážka v práci 
na straně zaměstnavatele a náhrada mzdy je 100 %. 

• Během léta proběhla zdařilá rekonstrukce posluchárny C. 
 
Dotazy a odpovědi: 
dr. Šnejdrová sdělila, že od dnešního dne je dr. Hošková v karanténě (její ordinace – bez 
zástupu, je online). 
Ing. Vlčková poděkovala za informaci. 
 
Ing. Vlčková doplnila informaci ohledně dotazu dr. Hošťálkové z minulého zasedání, zda by 
nešlo zrevidovat sociální fond, co se týká zaměstnankyň fakulty (matek na mateřské dovolené 
nebo těch, které se vrací zpět do práce). Poděkování za upozornění na dosavadní 
znevýhodnění těchto žen. Bylo zjištěno, že je možné je rozšířit Opatření děkana o tuto skupinu 
osob, co se týká sociálního fondu a bude tomu tak v nejbližší době učiněno. 
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dr. Šnejdrová vyslovila naději, že by se vakcína na chřipku pro 30 zájemců z fakulty mohla najít. 
Doufá v kolegialitu lékárníků vystudovaných na Farmaceutické fakultě v HK. 
 
 
prof. Doležal: 

Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 

• Den otevřených dveří 
o Bude vytvořena webová stránka s aktuálními a kompletními informacemi 

pro uchazeče o studium. Bude zde obsažený harmonogram DOD, JJUK, 
virtuální prohlídka fakulty, videa studentů, oficiální videa o fakultě, odkazy 
na výuku a vědecký portál. Vše by mělo být do listopadu připravené. 
Pan prof. Doležal vyslovil poděkování panu Polanskému, doc. Malému a 
doc. Kunešovi za přípravu prostor pro snímání virtuální reality. 

o Bude 5 termínů DOD od 11. 1. až do 3. 2. 

• Projekt NAKARLOVKU 
o Paralelně běží kampaň v rámci UK; dnes na fakultě natáčel profesionální 

moderátor v prostorách fakulty, laboratoří, kampusu, ZLR. Vzniklo také video 
děkana a studentky Elišky Voříškové. 

• Gaudeamy se budou konat online formou skrz internetový portál vysokeskoly.cz / 
vysokeskoly.sk. Naše fakulta se zaměří na slovenský portál, kam bude publikovat 
články a bannery. 

 
 
Paní předsedkyně dr. Kudláčková poděkovala za sdělení vedení fakulty a dále předala slovo 
doc. Hronkovi, který předem zaslal předsednictvu AS FaF žádost o vystoupení. Sdělení 
doc. Hronka proběhlo v rámci komentované prezentace týkající se plánovaného DOD a JUK. 
Prezentace je uložena v archivu AS FaF. 
 
Dotazy a odpovědi: 
Mgr. Jakubec sdělil, že mu nepřijde správné, aby veřejná vysoká škola dávala slevu nebo 
poukázku do soukromého sektoru – Alzy. Nebyla by možnost správní poplatek změnit 
pro první přihlášené? 
doc. Hronek řekl, že snížení poplatku z právního hlediska nelze. Musíme přemýšlet nad tím, 
co můžeme studentům nabídnout. Důležité je, aby senát dal podnět k tomu, aby se daná 
částka za přihlášku snížila. 
 
Bc. Ocelková se zeptala, zda by se ta sleva měla vztahovat i na studenty Laboratorní 
diagnostiky ve zdravotnictví a Bioanalytické laboratorní diagnostiky ve zdravotnictví. 
doc. Hronek sdělil, že je to věc, na které je třeba se domluvit. Přikláněl by se za slevu 
pro všechny obory. 
 
Tomáš Jan sdělil, že na základě Statutu UK a jeho příloha č. 2 může děkan snížit poplatek 
za   řihlášku. Zároveň vyslovil souhlas s Mgr. Jakubcem, že poukázka do soukromého sektoru 
není vhodná volba. 
doc. Hronek přednesl, že informace o nemožnosti snížení poplatků má od Mgr. Matějky. 
Souhlasí, že pokud se najde jiná možnost než vydání poukázek, bylo by to výhodnější. 
 
místopředsedkyně Voříšková vyslovila obavu z následné pověsti Farmaceutické fakulty, pokud 
by byla uchazečům dávána poukázka do soukromého sektoru. Říká, že pokud chceme 
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poplatek snižovat, je třeba hledat jiné cesty, například tu, jakou nastínil kolega Tomáš Jan, ale 
není vhodné studenty nějak uplácet. 
doc. Hronek se ohradil, protože nemá jít o kupování studentů, ale o záchyt uchazečů 
v nejdřívější době. A poprosil o hledání nápadů a možností, jakými způsoby by to bylo možné. 
 
dr. Babica se zeptal, zda se k tomuto zlevňování již uchýlila další fakulta. 
doc. Hronek sdělil, že o tom neslyšel. 
 
Do další diskuze se nikdo nepřihlásil, a tak paní předsedkyně poděkovala vedení fakulty 
za sdělení důležitých informací, které jsou aktuální ke dni konání 28. zasedání AS FaF UK. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

 
Předsedkyně dr. Kudláčková udělila slovo zástupcům fakulty v AS UK. 
Senátor Tomáš Jan (předseda Petiční komise AS UK, člen Studijní komise AS UK a Ekonomické 
komise AS UK) poděkoval za slovo a sdělil následující informace 

• AS UK se od posledního zasedání AS FaF nesešel. Komise AS UK momentálně jednají, 
zasedání bude v pátek 23. 10. 2020. Do EK AS UK v tuto chvíli žádná výzva ohledně M2 
nepřišla. 

• Elektronické informační zdroje – diskuze k financování v rámci principů 2021. 

• Nové opatření rektora by mohlo pomoct sociálně slabším studentům – zvýšení 
příspěvku o 500,- Kč na stravné. 

• Na pátečním zasedání AS UK bude hlasováno o zástupcích VŠ za RVH. Naši fakultu 
zastupuje prof. Doležal. V RVŠ nás zastupuje doc. Trejtnar. Oba byli požádáni 
o doplnění zápisu ze schůzí příslušných orgánů. 

• Včera na Fóru byla zveřejněna výzva zástupců vysokých škol, aby byla posunuta 
maximální doba studia po dobu nouzového stavu a aby se vyplácela stipendia po dobu 
nouze. 

• Matematicko-fyzikální fakulta společně s pivovarem Ferdinand připravila nové pivo 
„Pěkné číslo“ s tématikou čísla π. 

 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil. Předsedkyně poděkovala Tomáši Janovi, zástupci 
Farmaceutické fakulty v AS UK, za sdělení důležitých informací. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
 
5. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech na FaF 

UK pro akademický rok 2021/2022 

 
Paní předsedkyně předala slovo děkanovi fakulty. Ten sdělil, že podmínky pro přijímací řízení 
pro studium v doktorských studijních programech na FaF UK se od minulého roku nijak 
nezměnily. A poprosil AS FaF o vyjádření podpory. 
 
Předsedající dr. Kudláčková poděkovala za vystoupení a sdělila vyjádření Legislativní komise, 
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která nemá námitek, a Studijní komise, která rovněž nevznesla žádné připomínky. 
 
Do otevřené rozpravy se žádný senátor nepřihlásil, diskuze byla tedy uzavřena. Předsedkyně 
z toho důvodu vyzvala senátory k hlasování. 
Hlasování: 22-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských 
studijních programech na FaF UK a s uvedeným návrhem podmínek přijímacího řízení 
pro akademický rok 2021/2022 souhlasí. 
 
 
 
6. Různé 
 

• Schválení zápisu z 27. zasedání AS FaF UK ze dne 23. 9. 2020. 
Hlasování: 16-0-6 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 27. zasedání AS FaF UK konaného dne 23. 9. 2020. 

 

• Dr. Petr Matouš jako předseda LK AS FaF sdělil výsledky jednání volebních komisí 
pro řádné volby do AS FaF na období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024.  

o Předsedou volební komise pro komoru akademických pracovníků (KAP) byl 
zvolen dr. Petr Matouš a předsedkyní volební komise pro studentskou komoru 
(SK) byla zvolená Eliška Voříšková.  

o První kolo pro KAP a jediné kolo voleb pro SK se odehraje v prezenční podobě 
25. a 26. listopadu 2020, pokud to epidemiologická situace dovolí. Druhé kolo 
pro KAP se uskuteční 16. a 17. prosince 2020.  

o Pokud se technicky prokáže proveditelnost elektronických voleb, bude jako 
předseda volební komise vyzývat předsednictvo AS FaF o umožnění konání 
voleb elektronickou formou. AS FaF se musí ohledně této formy voleb usnést. 
Elektronickou volbu preferují obě komise z důvodu možné karantény 
vyučujících a nepřítomnosti studentů na fakultě. Minulý týden proběhl test 
aplikace s tajným hlasováním na LF HK UK, který vyšel kladně. V tuto chvíli je 
tato možnost konzultována s RUK (není jisté, zda aplikace pojme např. 1 500 
voličů v rámci voleb do SK). Elektronické volby by se konaly vždy celý týden 
v rámci navrhovaných termínů pro volby prezenční.  

o Je možné, že dojde k novelizaci Zákona o vysokých školách a tím i k prodloužení 
mandátu současného senátu. Pokud bude znění podobné tomu, co na jaře 
2020, bude se mandát AS prodlužovat o 120 dní po skončení nouzového stavu.  

Diskuze: 
Mgr. Jakubec navrhnul, že by bylo dobré problematiku elektronického tajného 
hlasování skrz aplikaci řešit meziuniverzitně, jelikož některé univerzity s tímto již 
mají zkušenost. 
Dr. Matouš sdělil, že tuto informaci předá dr. Koulovi. Řekl také, že platforma, 
co potřebujeme, funguje na RUK a byla vyzkoušena během zasedání VR FaF. 
Nicméně zmínil, že z hlediska komplexnosti by bylo lepší toto řešit centrálně. 

 

• Předsedající dr. Kudláčková sdělila, že bezprostředně po zasedání bude ve stejné 
Skypové místnosti zasedat LK AS FaF za účelem jednání o novém Jednacím řádu. 
Všichni senátoři jsou do této rozpravy srdečně zváni. Zasedání LK AS FaF začne 
10 minut po skončení zasedání AS FaF. 
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Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
28. zasedání AS FaF UK bylo paní předsedkyní ukončeno v 16.05 hodin. 
 
Zapsaly: Eliška Voříšková 

Mgr. Iveta Szakošová 
   
 
 
 
Ověřili : PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
  doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 
 
 
 
V Hradci Králové 21. října 2020.  
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Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 28. zasedání AS FaF UK dne 21. října 2020 

 
Usnesení 28-1: AS FaF UK schválil program 28. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 28-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 28-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 28-4: Akademický senát projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech na FaF UK a s uvedeným návrhem 

podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2021/2022 souhlasí. 

Usnesení 28-5: AS FaF UK schválil zápis z 27. zasedání AS konaného dne 23. 09. 2020. 

Usnesení 28-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 


